
Direktionsmøde (Direktionsmøde)

04-06-2025 08:00 - 10:30

Grøndalsvej 2, lokale 1.437A

Information:Pkt. 1 kl. 8.00-9.00 Stabschefer
Pkt. 2 kl. 9.00-9.15 Hanne Linnemann (virtuelt)
Pkt. 3-4 kl. 9.15-9.45
Pkt. 5 kl. 9.45-10.30

Mødedeltagere : Christian Boel, Heidi Have, Jens Bejer Damgaard, Niels
Jørgen Rasmussen, Signe Rønn Sørensen
Afbud: Otto Junge Ohrt
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Referat

Punkt 1: Drøftelse: Åbenhed og samspil i organisationen

Som opfølgning på stabsanalysen deltog stabscheferne i en drøftelse med direktion om
åbenhed og samspil i organisationen. Klaus og Rikke præsenterede opsamling fra en
drøftelse mellem stabschefer, hvor en række spørgsmål kom frem – herunder eks.
mødestruktur og afklaring af deltagerkreds (stabschefer/kontorchefer), samt mere
’lavpraktiske’ emner som navneskift på klynger, LMU’er mm. (bilag 1). Stabscheferne
havde også ønske om at blive inddraget mere i konkrete opgaver i opsamlingen.

Kredsen havde en bred drøftelse og var enige om at der skal være fokus på
kommunikation omkring opgavebestillinger og hastighed for levering af input for at skabe
forståelse for deadline.

Det er ønske om at både ledere og medarbejdere kommer fysisk rundt til både G2 og
Rådhuset.

Ud fra drøftelsen aftalte kredsen, at stabscheferne kommer med et bud på en
arbejdsplan, hvor der i første omgang er fokus på:

• Kommunikation i organisationen om status på stabsanalyse og de næste skridt –
inden sommerferien
• Systematisk kulturarbejde – herunder at stabscheferne selv aftaler relevante
møder mellem stabe ved behov. Igen er det her vigtigt med kommunikation til
medarbejdere ift. baggrund og deltagerkreds for det enkelte møde.
• Sagsgange (journalisering)
• Netværk af stabe / kontorchefer. Denne kreds starter op med alle deltagere og
aftaler selv den nærmere form ift. hvad der giver mening (mødestruktur)
• Projekt-model – kommer med i 2. runde.

Efter den fælles drøftelse aftalte direktionen, at Boel samler op med Klaus.

Punkt 2: Mere behandling i eget hjem – national aftale/pulje

Direktionen

• Drøftede status og vurderinger ift. udmøntning af de afsatte midler i Aarhus
Kommune ift. den nationale aftale om mere behandling i eget hjem
• Godkendte, at de afsatte (anlægs-)midler kan anvendes til drift
• Godkendte, at Sundhed og Forebyggelse i samarbejde med relevante
forvaltninger udarbejder og fremsender et mere konkret forslag til
udmøntningsplan til direktionen med udgangen af august 2025.

Konkret tager Signe og Otto emnet med på et planlagt møde 5.6. om den videre plan for
digital genoptræning - Jens inviteres med.

Direktionen behandler et forslag til plan efter sommerferien.

Punkt 3: Drøftelse

a. HIAI – arrangement. Jens
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Direktionen foreslår et pop-up fyraftensmøde på 2½ time. Jens laver et forslag til
program.

Punkt 4: Kommende møder

Taget til efterretning
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